

To get the **POLE** training material
secretariat@ita-aites.org

Prepared by W.G. ** "name of the WG"
Animateur: * * *** (Nation)
Vice-animateur: * * *** Nation)

Teaching Material edited by W.G. 18 "Training"
Animateur: Vice-animateur:

1

Introduction

2

Chapter 1

3

Chapter 2

4

Chapter 3

5

Conclusions and references

Ó

Title

Introduction

1

2

3

4

5

To get the powerpoint frame
secretariat@ita-aites.org
contact
tex

Title

To get the powerpoint frame
secretariat@ita-aites.org

Title

1

2

3

4

5

Ó

1

2

3

4

5

To get the powerpoint frame
secretariat@ita-aites.org
contact
text

Title

To get the powerpoint frame
secretariat@ita-aites.org

Title

1

2

3

4

5

Ó

Conclusions and references

1

2

3

4

5

Ó

To get the powerpoint frame
secretariat@ita-aites.org
context

Title

Prepared by W.G. ** “name of the WG” and W.G. 18 “Training”

To get the powerpoint frame
contact secretariat@ita-aites.org

Members of the WG ** involved in this project:

- *. **** (Nation)
- *. **** (Nation)

- *. **** (Nation)
- *. **** (Nation)

Members of the WG 18 involved in this project:

- *. **** (Nation)
- *. **** (Nation)

- *. **** (Nation)
- *. **** (Nation)



Clause de non-responsabilité pour les rapports des groupes de travail de l'AITES

L'Association Internationale des Travaux en Souterrain (AITES) publie ce rapport, conformément à ses Statuts, pour faciliter les échanges d'informations afin : d'encourager l'utilisation du sous-sol au profit du grand public, de l'environnement et du développement durable;

de promouvoir les progrès dans la planification, le projet, la construction, l'entretien, la réhabilitation et la sécurité des tunnels et de l'espace souterrain en rassemblant et confrontant les informations, ainsi qu'en étudiant les questions qui s'y rapportent.

Cependant, l'AITES décline toute responsabilité en ce qui concerne les informations publiées dans ce rapport.

Ces informations :

sont exclusivement de nature général et ne visent pas la situation particulière d'une personne physique ou morale;

ne sont pas nécessairement complètes, exhaustives, exactes ou à jour;

proviennent parfois de sources extérieures sur lesquelles les services de l'ITA ont aucun contrôle et pour lesquelles l'AITES décline toute responsabilité ;

ne constituent pas un avis professionnel or juridique (si vous avez besoin d'avises spécifiques, consultez toujours un professionnel dûment qualifié).

Disclaimer for the reports of ITA working groups

The International Tunnelling Association (ITA) publishes this report to, in accordance with its statutes, facilitate the exchange of information, in order:

to encourage planning of the subsurface for the benefit of the public, environment and sustainable development

to promote advances in planning, design, construction, maintenance and safety of tunnels and underground space, by bringing together information that is general and by studying questions related thereto.

However ITA accepts no responsibility or liability whatsoever with regard to the material published in this report.

This material is:

information of a general nature only, which is not intended to address the specific circumstances of any particular individual or entity;

not necessarily comprehensive, complete, accurate or up to date;

sometimes collected from external sources over which ITA services have no control and for which ITA assumes no responsibility

not professional or legal advice (if you need specific advice, you should always consult a suitably qualified professional).